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GroenLinks  

1. 

 

Over pagina 15, in de verkenning 
had daar moeten staan? 

Digitale agenda mist de openingszin. Wat Er is inderdaad een del van de zin weg gevallen, dit zal worden 
gecorrigeerd in de verkenning die zal worden behandeld in de 
Statenvergadering van 23 juli aanstaande. 
 
De weggevallen zin: 
“Ook regionaal zijn er de nodige ontwikkelingen. Denk hierbij aan 
de digitale uitvoeringsagenda Zeeland (duZ) waarmee we de 
fysieke impact, de aanleg of verbreding van een weg, het realiseren 
van een windmolenpark…” 

CU  

Een van de thema is connectiviteit.  

2. Voor zover de provincie op dit gebied een rol heeft, zal dat vooral 
gaan over de buitengebieden. Wat is de laatste stand van zaken voor 
wat betreft het voorzien van de buitengebieden van snelle (glasvezel) 
verbindingen?  

 

In februari 2021 zijn we, samen met alle Zeeuwse gemeenten, een 
(indicatieve) marktconsultatie gestart. Met als doel inzicht te krijgen 
welke marktpartijen plannen en ambities hebben om 
glasvezelnetwerken te realiseren in Zeeuwse buitengebieden. Op 
deze uitnodiging hebben vier marktpartijen gereageerd, de 
gesprekken zijn in april en mei gevoerd. Een partij heeft hierop 
positief gereageerd en ziet kansen voor de Zeeuwse 
buitengebieden. De overige drie partijen zien voor de komende 
jaren geen rol voor zichzelf als het om het aansluiten van de ca. 
7.000 adressen in de Zeeuwse buitengebieden gaat. Met de 
betreffende positief ingestelde marktpartij gaan we als Zeeuwse 
overheden verder in gesprek met als doel concreet te maken of, en 
zo ja, op welke wijze we hen als overheden kunnen faciliteren, 
binnen de juridische (staatsteun)kaders, in het realiseren van 
glasvezel aansluitingen in de Zeeuwse buitengebieden. Hier ligt 
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een gedeelde verantwoordelijkheid voor provincie, gemeenten en 
ook het waterschap (als grote wegbeheerder in het buitengebied). 
Uiteindelijk is het aan marktpartijen om naar buiten te treden en 
concrete plannen te communiceren, zoals dat ook voor de 
Zeeuwse kernen gebeurt door KPN en Deltafiber. 
 

3. Een thema dat niet apart wordt genoemd maar, wat de ChristenUnie betreft, 
aandacht behoeft is veiligheid. Terecht wordt in de stukken ingegaan op de 
beveiliging van de eigen systemen en gegevens. Daarnaast is er echter het 
bredere aspect van veiligheid in de digitale wereld. Hoe zorgen wij ervoor 
dat de bescherming van de Zeeuwse inwoners tegen digitale fraudeurs en 
andere ongewenste activiteiten op dit gebied deel is van de digitale agenda 
en hoe ontmoedigen wij degenen (ook Zeeuwen) die daar hun voordeel 
mee willen doen ten koste van anderen?  

Overheidsbreed worden bedrijfsleven en burgers 
gestimuleerd om zo goed mogelijk hun eigen 
verantwoordelijkheid en veiligheid vorm te geven. Hiervoor zijn 
vanuit de nationale digitaliseringsstrategie diverse programma’s 
actief, zoals de Nederlandse Cybersecurity Agenda van het NCSC 
en de aanpak cybercriminaliteit van het Centrum voor 
Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV). Dit volgen we vanuit de 
Zeeuwse Digitale Agenda over de in de verkenning genoemde 
thema’s. Om de cyberweerbaarheid te vergroten informeren we 
bijvoorbeeld het brede Zeeuwse MKB over het Digital Trust Center 
via het programma “Digitaal Doen Zeeland”. 
Cyberweerbaarheid en -criminaliteitspreventie zijn daarbij 
basiswaarden in de hele keten van de Zeeuwse digitale 
transformatie. 
Het provinciaal bestuur is daarbij ook gehouden aan het op orde 
brengen van de digitale veiligheid van de eigen processen en 
daarmee het goede voorbeeld te geven. De Digitale Agenda legt 
hierin de verbinding met de ambitie van het provinciaal bestuur om 
op termijn te voldoen aan de ISO27001 normenkader op het gebied 
van informatiebeveiliging. Maar bijvoorbeeld ook het stellen van 
cybersecurity eisen in aanbestedingstrajecten zorgt voor een 
belangrijke bijdrage aan een volwassenere markt op het gebied 
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van het veilig werken met gegevens van burgers en het bijdragen 
aan de cyberweerbaarheid van burgers en bedrijven. 
 
Met betrekking tot fraude in het digitaal domein, dit is een 
onderdeel wordt van het nog in ontwikkeling zijnde programma 
Veilig Ondernemen van de Taskforce-RIEC Brabant - Zeeland. De 
Taskforce-RIEC trekt hierin samen met het Centrum voor 
Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV). Het CCV heeft hiervoor 
onder andere een “helphackdesk” ontwikkeld en vanuit het 
ministerie van EZ wordt gestuurd op een plan van Aanpak op  
fraude in het digitale domein.  
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